

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P24163

<u>Visit to the National Security Exhibition Gallery of the Hong Kong Special Administrative</u> Region (F.5 & 4BD)

參觀香港特別行政區國家安全展覽廳 (F.5 及 4BD)

The National Security Exhibition Gallery ("the Gallery") formally opened on 7th August 2024. It is the first thematic gallery in the Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR) dedicated to systematic promotion of national security education, and is also the first national security education base in the HKSAR. To enhance students' understanding on the importance of national security, the Education Bureau arranges schools to visit the Gallery progressively to supplement the related learning activities.

The visit arrangements for teachers and students at our school are as follows:

Date

: 22nd May 2025

Time

1:45 - 3:00 p.m.

Venue

The National Security Exhibition Gallery

2/F, Hong Kong Museum of History, 100 Chatham Road South

Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong

Content

About 500 students from S1, S3 to S5 of our school are divided into 12 groups.

Each group will visit the Gallery and participate the group tour docent service

provided by the Gallery in the allocated time slots.

Transportation:

Coaches will be arranged to transfer students to the Gallery from school and

return after the visit.

For further details, please refer to the table below.

Remarks:

1. Students should wear school uniform/school sportswear and behave in an orderly manner during the visit.

2. Students may take photos and record videos during the event for memory. However, they should not capture images of other visitors or staff of the Gallery to avoid any potential disputes. Additionally, the use of flash photography, selfie sticks, or tripods is prohibited to prevent inconvenience to other visitors. Without the permission of the staff at the Hong Kong Museum of History, please do not bring promotional banners, flags, or flyers bearing slogans into the Gallery.

<To be continued, please see attached 未完,請見附頁>

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College 保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長 14th May 2025 二零二五年五月十四日 國家安全展覽廳(下稱「展覽廳」)於 2024年8月7日正式開放,是香港特別行政區首個有系統地介紹國家安全的專廳,也是香港特區首個實體國家安全教育基地。為加強學生對國家安全的重要性的認識,教育局陸續安排學校參觀展覽廳,以配合學校的相關教學活動。

本校師生參觀安排如下:

日期

: 2025年5月22日

時間

: 下午1時45分至下午3時

地點

: 香港九龍尖沙咀漆咸道南 100 號香港歷史博物館二樓國家安全展覽廳

內容

: 本校中一、中三至中五約 500 名學生分為 16 組,各組按指定時段參觀展覽及

導賞服務

交通安排

: 學校安排旅遊巴士接送學生往返學校及國家安全展覽廳,學生將在學校集合

出發,並在參觀後返回學校

詳情請參閱下表。

備註:
1. 學生當天須穿著校服/學校運動服,在活動期間保持秩序並謹言慎行。
2. 學生可於活動期間拍照和錄影留念,但他們不應拍攝其他在場參觀的公眾人士及展覽廳人員,以免引起任何爭議,亦請勿使用閃光燈、自拍伸縮棒或腳架,以免對其他參觀人士造成不便。未經香港歷史博物館職員准許,請勿攜帶宣傳橫額、彩旗、印有口號的宣傳電電進入展覽廳。

	5A	5B	5C	5D	4B	4D
Lunch Time:	12:00 p.m. – 1:00 p.m.					
午飯時間:	中午 12 時至下午 1 時					
Meeting Time: 集合時間	1:00 p.m. 下午 1 時					
Meeting place	Room 403	Room 404	Room405	Room 406	Room 102	Room 202
集合地點:	403 室	404 室	405 室	406 室	102室	202 室
Visiting Time: 參觀時間:	1:45 p.m 3:00 p.m. 下午 1 時 45 分至下午 3 時					
Return Time:	3:00 p.m.					
回程時間:	下午 3 時					
Dismissal:	Dismiss upon arriving at school					
解散安排:	到校後解散					

This is to notify parents/guardians of the above-mentioned arrangements of the visit. Please sign the reply slip through the eClass eNotice System by 20th May 2025.

現通知各家長上述參觀活動安排。請於 2025 年 5 月 20 日或之前填妥 eClass 電子通告回 條。